
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/01/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Μείωση συντελεστή ΦΠΑ στα νησιά Αιγαίου»

Κύριε Υπουργέ,

Κατόπιν της προσφάτου συγκλήσεως (αρχές Δεκεμβρίου παρελθόντος έτους) του
Συμβουλίου Οικονομικών και Δημοσιονομικών Θεμάτων (ECOFIN) της Ε.Ε. και της
απόφασης - σταθμός που ελήφθη, διανοίγεται η προοπτική μείωσης του συντελεστή
ΦΠΑ στα νησιά του Αιγαίου. Συμφώνως λοιπόν αυτής, για τα νησιά του Αιγαίου
κατοχυρώνεται σε μόνιμη βάση η δυνατότητα της Ελλάδας για εφαρμογή ειδικών,
μειωμένων κατά έως 30% συντελεστών ΦΠΑ. Εξαιρώντας τα νησιά Χίος, Λέρος, Σάμος,
Κως και Λέσβος που παραμένουν μειωμένοι οι συντελεστές του ΦΠΑ κατά 30%, δίδεται
η δυνατότητα με τη νέα Οδηγία του ECOFIN αφενός η εκάστοτε ελληνική Κυβέρνηση να
διασφαλίζει τη δυνατότητα να διατηρεί τις εκπτώσεις στα πέντε προαναφερόμενα νησιά
χωρίς σύνδεση αυτών με το «προσφυγικό» αφετέρου σε συνάρτηση των
δημοσιονομικών περιθωρίων να επαναφέρει το καθεστώς των εκπτώσεων σε όλα τα
νησιά του Αιγαίου, πλην Κρήτης, όπως ίσχυε.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε, δεδομένης της απόφασης του ECOFIN, να επαναφέρετε και να εφαρμόσετε
τους ειδικά μειωμένους έως 30% συντελεστές ΦΠΑ στα νησιά του Αιγαίου;

Ο ερωτών Βουλευτής
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